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§ 1 Mötets öppnande  

 

Ordföranden hälsade alla välkomna samt förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2  Utseende av justeringsman 

 

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes vice ordförande. 

 

§ 3 Föregående protokoll 4/2016 

 

Anmäldes att föregående protokoll 4/2016 är justerat och utskickat. 

 

§ 4  Rapportering efter genomförd revision (ISO 14001 och 9001)  

 

VD hänvisade till ärende 4.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Rapporten godkänns. 
 

§ 5  Rapport avseende ombyggnation kök Rinkeby 

 

VD hänvisade till ärende 5. Eva Lenngren informerade mer utförligt om ombyggnationen, hur 

arbetet fortlöpt samt hur köken kommer bli efter ombyggnationen. Linus Johansson informerade 

om vilka kontakter som hafts med hyresgästföreningens förhandlingsdelegation under våren och 

sommaren. Styrelsen tackade för informationen. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Lägesrapporten godkänns. 
 

§ 6 Lägesrapport nyproduktion  

 

VD hänvisade till ärende 6. 

 

Särskilt uttalande från styrelsemedlemmarna Björn Ljung, Joel Laurén, Stefan Svanström m.fl. 

 

I Stockholm råder bostadsbrist och det finns ett stort behov av att fler bostäder kommer på plats. 

Byggtakten i staden ökade under Alliansens ledarskap till den snabbaste takten sedan 1970-talet. 

Tyvärr har vi under den rödgrönrosa majoritetens styre sett hur långbänkar av majoriteten i 

Stadsbyggnadsnämnden och kraftigt förlängda handläggningstider för detaljplaner inneburit 

fördröjningar av många bostadsprojekt och svårigheter för Stockholmshems resurser för 

nyproduktion att användas fullt ut.  

 


